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Referat 

  

Tirsdag den 8. marts 2022 kl. 17.00 – 19.30 

Fjordskolen, Åbjerg 8b, 6340 Kruså  

 

Deltagere: 

 Mette Larsen 

 Gitte Jepsen 

 Inge Ryborg Lund 

 Henrik Skøtt 

Iversen 

 Helle Cornett 

 Tanja Larsen 

 Majbritt Susgaard 

Jørgensen 

 Karina Nikolajsen  

 Betina 

Volquartzen 

 Jens Boddum

 

Afbud:  

 Lis Johansen 

 

 

 

1. Velkommen 

Velkomst ved Mette. 

 

2. Budgetopfølgning 

-Prioriteringer af evt. overskud. 

 

Budgetopfølgningen viser på nuværende tidspunkt et mindre 

forbrug på ca. 2 mio. kr. Dette skyldes primært flere elever 

end forventet ved budgetlægning i november 2021. 

 

Prioritering af evt. overskud. 

 En del af midlerne skal bruges på lønkontoen, med 

flere elever er det også nødvendigt med flere 

personaleressourcer. 

 Der prioriteres tilskud til en bålhytte ved 

livsmesterlinjen. Medarbejderne på livsmesterlinjen 

har fået 100.000 kr. i fondsmidler fra Nordlys og 

bestyrelsen er indstillet på at prioritere midler til rest 

finansiering af en bålhytte til en samlet værdi af ca. 

350.000 kr. 

 Bestyrelsen mener, at asfaltbelægningen omkring 

gavlen og inder gården på afdeling D skal prioriteres. 

Der er indhentet et prisoverslag på ca. 400.000 kr. på 

dette arbejde. Arbejdet skal ikke sættes i gang før der 

er sket en koordinering med eventuelle andre 

byggeprojekter.  

 Bestyrelsen mener, at solafskærmning i sydvendte 

klasselokaler på afdeling B og A skal prioriteres. Der 

er indhentet prisoverslag for solafskærmning på 
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afdeling B ca. 60 – 80.000 kr. Dette arbejde skal 

koordineres med eventuelle andre byggeprojekter. 

 

  

 I december 2021 fik skolen 200.000 i fondsmidler til 

udvikling af musikundervisningen. Der er nedsat et udvalg 

som arbejder med uderummet som musiklokale.  

 

Der må påregnes en stor efterregning i gas, men det er 

budgetteret. 

 

3. Orientering om indeklima 

Rapporten må være lige på trapperne. Jens forventer 

rapporten i løbet af indeværende måned. Rapporten lander 

først hos kommunale ejendomme og dernæst hos Jens. Jens 

forventer, at rapporten er med på byrådsmødet i april 

måned. Det er uvist, hvornår skolen bliver involveret i 

processen alt efter den politiske beslutning.  

 

 

 

4. Konfirmation og konfirmationsundervisning 

Jens informerer om konfirmationsundervisningen. Der er 

ansat ny præst - Joan, der som en del af sin gerning er ansat 

til mennesker med særlige behov.  

Der ønskes en fast ændring fremadrettet – men de forslag 

som er givet til 2023 er ikke rettidig omhu, hvis der skal 

bookes lokaler mm. Bov kirke er en hyggelig kirke, som 

ligner en kirke. Der vil blive en dialog med Kirsten i forhold til 

2023 også i forhold til hvilken kirken. Mette, Lis og Jens er 

med til mødet med Kirsten.  Men i forhold til 2024 og 

fremadrettet foreslås d. 5. lørdag efter påske.  
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5. Kommende valg til skolebestyrelsen 

- Evt. arrangement i forbindelse med opstillingsmødet 

 

Valgbestyrelse: Skoleleder og bestyrelsesformanden er 

valgbestyrelsen. 

 

 Der har været tale om et foredrag eller lignende til at 

motivere forældre til at deltage i opstillingsmødet til 

skolebestyrelsesvalg.  

 

Der er forslag om forskellige foredragsholder: 

Rasmus Alenkjær 

Monika Lyloff 

Birgitte Dahl 

Ann E. Knudsen 

Annette Due Madsen 

Anne Skov 

Kirsten Callesen 

Silas Holst  

 

Skolen arbejder videre med oplægsholdere til 

opstillingsmødet den 20. april. 
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Henrik stopper i skolebestyrelsen. Han er på valg sammen 

med Mette, Gitte og Inge. Inge og Gitte stiller op igen. Mette 

afventer indeklimarapporten. Der mangler 2 – 4 suppleanter. 

 

Mette opfordrer til at kontakte hende med interesserede 

forældre.  

 

Jens tager opfordringen med til MED-udvalg.  

 

6. Orientering om planlægning af skoleåret 22/23 

 Elever – der er for nuværende indskrevet 220 elever 

pr. 1. august. Der er en del ekstra E-takster næste 

skoleår. Der er 20 0.klasses-elever. Der er 

informationsmøde for de nye forældre d. 15. marts.  

 Klassedannelse – Der er 40 klasser på skolen næste 

år med et gennemsnit på 5,5 elever pr. klasse.  Den 

endelige planlægning går i gang i løbet af april 

måned.  

 Personale – Der er en forskydning af elever i forhold 

til skolens afdelinger og derfor vil der være en proces 

med frivillige afdelingsforflyttelser, inden der skal 

ansættes omkring 8 nye medarbejdere.  

 

 

 

7. Orientering 

1. Bestyrelsesformand – Mette informere om 

borgermøde om regnvandsbassin i Kruså samt 

dialogforum d. 24. marts – Lis deltager.  

2. MED-udvalg – Intet nyt lige nu.  

3. Øvrige medlemmer – Lis spørger ind til skilt til SFO A? 

Det er bestilt.  

4. Skolens ledelse – den gruppe, der har ønsket at 

komme afsted på lejrskole foreslås at få lov til at tage 

afsted. Klassens tur finansieres af skolen – og klassen 

vender retur med erfaringer, som kan deles i MED-

udvalget og på skolebestyrelsesmødet.  Derefter kan 

der udarbejdes principper for lejrskole.             

 

8.  Evt.  

 

Mette opfordre bestyrelsen til at genfremsende ansøgning til 

Børne- og uddannelsesudvalget om kørepenge for deltagelse 

i skolebestyrelsesmøder på Fjordskolen. Begrundelsen er, at 

Fjordskolen dækker hele Aabenraa Kommune og derfor kan 

bestyrelsesmedlemmer have meget længere transport end 

bestyrelsesmedlemmer i almenskolen, hvor forældrene bor i 

skoledistriktet. 

 

Bestyrelsen beslutter at genfremsende ansøgningen. 

 

 

 


